

## Program

- 16:00-16:10** Welcome notes from the moderators and the hosts
- 16:10-16:20** Summary of the Bestandsaufnahme & intro to the future Dance Mediation, Janne Grégor & Elena Basteri
- 16:20-16:30** Summary of Mobiler Tanzsaal: Report from the practice (Sven Seeger), contextualising and first insights (Elisa Ricci)
- 16:30-16:40** Dance and cultural practises as community empowerment, Laura Werres
- 16:40-16:50** Kulturbus/Tanzkomplizen, Dance mediation/mobility & the peripheries, Amelie Mallmann
- 16:50-17:00** break
- 17:00-17:30** Smaller groups distribution
- Group 1: Mobiler Tanzsaal and other participatory dance work in the context of Urbane Praxis. What have we learned? what went well? how to go on post-pandemic? Gabriele Reuter (in German)
- Group 2: Reporting from (interdisciplinary dance) practice at the Aussenbezirken. What kind of structures are needed, what support is missing, what is there already. Nora Amin (in English)
- Group 3: Institutions connecting from the centre out, and the relationship (or missing relationships) of the dance institutions to this work, good practice examples? Funding of decentralised work and continuity. Martina Kessel (in German)
- Group 4: Festivals and artistic platforms addressing topics of the decolonisation of dance practises and how they can contribute to the development of a collective discourse of dance mediation. Felix Dompseh. (in English)
- 17:30-18:00** Plenum
- 18:00-18:15** Closing statements & conclusions
- 18:15-19:00** food, dancing, summer celebration, networking, enjoying the end of the summer

## Programm

- 16:00-16:10** Begrüßung durch die Moderatoren und Gastgeber
- 16:10-16:20** Zusammenfassung der Bestandsaufnahme & Einführung in die Zukunft der Tanzvermittlung, Janne Grégor & Elena Basteri
- 16:20-16:30** Zusammenfassung des Mobilen Tanzsaals Bericht aus der Praxis (Sven Seeger), Kontextualisierung und erste Einblicke (Elisa Ricci)
- 16:30-16:40** Tanz und kulturelle Praktiken als Community Empowerment, Laura Werres
- 16:40-16:50** Kulturbus/Tanzkomplizen, Tanzvermittlung/Mobilität & die Peripherien, Amelie Mallmann
- 16:50-17:00** Pause
- 17:00-17:30** Verteilung in kleineren Gruppen
- Gruppe 1: Mobiler Tanzsaal und andere partizipative Tanzarbeit im Kontext von Urbane Praxis. Was haben wir gelernt? Was ist gut gelaufen? Wie geht es nach der Pandemie weiter? Gabriele Reuter (auf Deutsch)
- Gruppe 2: Berichte aus der (interdisziplinären Tanz-) Praxis in den Außenbezirken. Welche Strukturen werden benötigt, welche Unterstützung fehlt, was ist bereits vorhanden. Nora Amin (auf Englisch)
- Gruppe 3: Institutionen, die von der Mitte aus verbinden, und die Beziehung (oder fehlende Beziehungen) der Tanzinstitutionen zu dieser Arbeit, Beispiele guter Praxis? Finanzierung von dezentraler Arbeit und Kontinuität. Martina Kessel (auf Deutsch)
- Gruppe 4: Festivals und künstlerische Plattformen, die sich mit Themen der Dekolonisierung von Tanzpraxen beschäftigen und wie sie zur Entwicklung eines kollektiven Diskurses der Tanzvermittlung beitragen können. Felix Dompseh (auf Englisch)
- 17:30-18:00** Plenum
- 18:00-18:15** Abschlussstatements & Schlussfolgerungen
- 18:15-19:00** Essen, Tanzen, Sommerfest, Netzwerken, das Ende des Sommers genießen